
Protokół Nr XXVIII/16
sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2014-2018
z dnia 30 września 2016r. 

Obrady  sesji  Rady  Miejskiej  rozpoczęto  o  godz.  11:00  w  sali  konferencyjnej  Centrum  Turystyki
i Kultury w Ścinawie.

Na sesji obecnych było 14 radnych. 

Ponadto  w  sesji  uczestniczyli  Burmistrz  Ścinawy  Pan  Krystian  Kosztyła,
oraz  pracownicy  urzędu i  zaproszeni  goście  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  1  do niniejszego
protokołu).

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej-Pan  Marek  Szopa  dokonał  otwarcia  XXVIII  sesji  Rady  Miejskiej
w Ścinawie. Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na
15 członków Rady uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska w Ścinawie
może  podejmować  prawomocne  uchwały  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  2  do  niniejszego
protokołu). 

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia 2015 roku,
2)  emisji obligacji,
3)  zmian  w  uchwale  Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  Nr  LI/270/09  z  dnia  22  kwietnia  2009  r.
w sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego wysokość  stawek i  szczegółowe warunki  przyznania
dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy; szczegółowe warunki
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponad wymiarowe i godziny doraźnych zastępstw;
wysokość  i  warunki  wypłacania  nagród;  a  także  wysokość  nauczycielskiego  dodatku
mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania,
4)  odrzucenia  w  części  stanowiska  reprezentatywnych  Związków  Zawodowych  dotyczącego
zaopiniowania projektu uchwały Rady Gminy w Ścinawie dotyczącej zasad udzielania i rozmiaru
zniżek  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycielom,  którym powierzono
stanowiska  kierownicze,  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dydaktycznych,
wychowawczych i opiekuńczych prowadzonych bezpośrednio z uczniami albo na ich rzecz przez
nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela oraz pedagogów, psychologów
i logopedów,
5) zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin
zajęć  nauczycielom,  którym  powierzono  stanowiska  kierownicze,  tygodniowego
obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dydaktycznych,  wychowawczych  i  opiekuńczych
prowadzonych  bezpośrednio  z  uczniami,  albo  na  ich  rzecz  przez  nauczycieli  niewymienionych
w art. 42, ust. 3 ustawy Karta  Nauczyciela oraz pedagogów, psychologów, logopedów i doradców
zawodowych,
6)  ustalenia  stawek  jednostkowych  dotacji  przedmiotowych  do  utrzymania  dróg  powiatowych  na
terenie gminy Ścinawa dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ścinawie w roku 2016,
7) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg, w spłacie należności pieniężnych
mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Ścinawa i jej jednostkom podległym,



8) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości,
9) przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Ścinawa na lata 2015-2025,
10) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Krzyżowa,
11) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Turów,
12) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Dłużyce,
5. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:
1) Nr XXVI z dnia z dnia 28 lipca 2016 roku;
2) Nr XXVII z dnia 25 sierpnia 2016 roku;
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
10. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 3   Ewentualne zmiany porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 

Dyrektor  Departamentu  Rozwoju Pan  Dariusz  Stasiak  z  upoważnienia  Burmistrza  zgłosił  wniosek
o wycofanie z porządku obrad jednego projektu uchwały: 1) określenia szczegółowych zasad, sposobu
i  trybu  udzielania  ulg,  w  spłacie  należności  pieniężnych  mających  charakter  cywilnoprawny,
przypadających Gminie Ścinawa i jej jednostkom podległym, oraz wprowadzenie projektu uchwały do
porządku obrad w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Powiatu Lubińskiego prowadzenia zadań
publicznych z zakresu zarządzania drogami powiatowymi na terenie gminy Rudna.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) przychyliła się do wycofania projektu
uchwały z porządku obrad w sprawie  określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu
udzielania  ulg,  w  spłacie  należności  pieniężnych  mających  charakter  cywilnoprawny,
przypadających Gminie Ścinawa i jej jednostkom podległym.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Marek Szopa:
Mamy  również  prośbę  o  wprowadzenie  pod  obrady  dzisiejszej  sesji  projektu  uchwały  w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  przyjęcie  od  Powiatu  Lubińskiego  prowadzenia  zadań  publicznych  z  zakresu
zarządzania  drogami  powiatowymi  na  terenie  gminy  Rudna.  Ale  moim  zdaniem  mamy  za  mało
informacji na tą chwilę. Mam jeszcze pytanie w tej kwestii czy gmina ma podpisane porozumienie w tej
sprawie ?

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
Nie,  Panie  Przewodniczący  jeszcze  nie  mamy  podpisanego  porozumienia,  dopiero  będzie
przygotowywane.

I. Chrystyna:
Panie Przewodniczący ten projekt uchwały został dorzucony w ostatniej chwili do dzisiejszej sesji myślę,
że trzeba dłużej zastanowić się nad tym projektem i proponuję to dzisiaj odrzucić.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Drodzy Państwo powiem tak, w tamtym roku mieliśmy uzgodnienia tak jak wcześniej wspominałem,
przejmowaliśmy drogi  powiatowe do zarządzania na terenie gminy Ścinawa i  mieliśmy uzgodnienia
pomiędzy Starostą Lubińskim, Wójtem Gminy Lubin oraz Wójtem gminy Rudna Władysławem Bigusem
i  deklaracje  związane  z  tym,  że  powiat  będzie  likwidował  swoją  strukturę  związaną  z  bieżącym
utrzymaniem. Miał tam ludzi oraz sprzęt i po wstępnych ustaleniach przekazał gminą, które wyraziły
zgodę. My przejęliśmy rębak, który za chwilę będzie wykorzystany przy pozbywaniu się zakrzaczeń na
rowach.  Gmina  Lubin  przejęła  część  sprzętu  oraz  pracowników,  którzy  zajmowali  się  bieżącym
utrzymaniem dróg, a teraz postawienie przez gminę Rudna Powiatu w takiej sytuacji, kiedy wcześniej
były uzgodnienia powoduje, że powiat zastanawia się nad tym co zrobić. Więc albo zabiera z powrotem



siebie zarządzanie tymi drogami w całym powiecie tylko, że w tej chwili nie ma ani środków ani ludzi
którzy by się tym zajmowali. Uzgodniliśmy z Panem Starostą i z racji tego,że gmina Ścinawa jest w
bezpośrednim sąsiedztwie i też z uwagi na to,że trzeba by było odkręcać całą sprawę która już u nas
funkcjonuje  i  wydaję  się,  iż  funkcjonuje  dobrze  to  bieżące  utrzymanie  realizowane  przez  gminę,
ponieważ jest bliżej mieszkańców i te potrzeby są realizowane. Uzgodniliśmy, że gmina Ścinawa w
pewien sposób pomoże powiatowi tak, żeby nie trzeba było odwracać całej sytuacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Marek Szopa:
Panie Burmistrzu, ale podejmując uchwałę w sprawie naszych dróg to wcześniej mieliśmy podpisane
porozumienie.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Wcześniej to było w innym tempie przygotowywane. Teraz sesja w powiecie była w środę i starostwo
kierując  się  uzgodnieniami  między  mną a Starostą  przyjęło  uchwałę  a więcej  szczegółów możemy
przekazać w terminie późniejszym po rozmowach. Starosta przed sesją nie był dostępny i nie mogliśmy
porozmawiać, więc rozmawiałem tylko z Dyrektorem Departamentu i sekretarzem powiatu. 
Kwota była ustalona i jest ona taka sama za kilometr utrzymania drogi. Wiemy też, że powiat realizował
jeszcze zadania zlecając prace firmom i w imieniu powiatu realizowały utrzymanie bieżące na terenie
gminy Rudna. Umowy te pokończyły się już we wrześniu i teraz powiat nie ma żadnych zobowiązań a
pozostała część środków na miesiące październik, listopad i grudzień i później jak będzie uchwalony
budżet powiatu na następny rok miały być w kwocie, którą ustaliliśmy w tamtym roku.
Drodzy Państwo rozmawiałem ze Starostą w tej kwestii ale jeżeli Państwo sugerujecie większą ilość
szczegółów to musimy się przygotować ponieważ na dzisiaj nie mamy tego porozumienia.

I. Chrystyna zgłosiła wniosek o nie wprowadzanie tego projektu uchwały do porządku obrad.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14  głosami  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  przychyliła  się  do  wniosku  Pani
I.  Chrystyny  o  nie  wprowadzanie  projektu  uchwały  do  porządku  obrad  w  sprawie
wyrażenia  zgody na  przyjęcie  od  Powiatu  Lubińskiego  prowadzenia  zadań  publicznych
z zakresu zarządzania drogami powiatowymi na terenie gminy Rudna.

Następnie Przewodniczący przedstawił nowy porządek obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia 2015 roku,
2)  emisji obligacji,
3)  zmian  w  uchwale  Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  Nr  LI/270/09  z  dnia  22  kwietnia  2009  r.
w sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego wysokość  stawek i  szczegółowe warunki  przyznania
dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy; szczegółowe warunki
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponad wymiarowe i godziny doraźnych zastępstw;
wysokość  i  warunki  wypłacania  nagród;  a  także  wysokość  nauczycielskiego  dodatku
mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania,
4)  odrzucenia  w  części  stanowiska  reprezentatywnych  Związków  Zawodowych  dotyczącego
zaopiniowania projektu uchwały Rady Gminy w Ścinawie dotyczącej zasad udzielania i rozmiaru
zniżek  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycielom,  którym powierzono
stanowiska  kierownicze,  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dydaktycznych,
wychowawczych i opiekuńczych prowadzonych bezpośrednio z uczniami albo na ich rzecz przez
nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela oraz pedagogów, psychologów
i logopedów,
5)  zasad  udzielania  i  rozmiaru  zniżek  tygodniowego obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć
nauczycielom,  którym  powierzono  stanowiska  kierownicze,  tygodniowego



obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dydaktycznych,  wychowawczych  i  opiekuńczych
prowadzonych  bezpośrednio  z  uczniami,  albo  na  ich  rzecz  przez  nauczycieli  niewymienionych
w art. 42, ust. 3 ustawy Karta  Nauczyciela oraz pedagogów, psychologów, logopedów i doradców
zawodowych,
6)  ustalenia  stawek  jednostkowych  dotacji  przedmiotowych  do  utrzymania  dróg  powiatowych  na
terenie gminy Ścinawa dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ścinawie w roku 2016,
7) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości,
8) przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Ścinawa na lata 2015-2025,
9) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Krzyżowa,
10) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Turów,
11) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Dłużyce,
5. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:
1) Nr XXVI z dnia z dnia 28 lipca 2016 roku;
2) Nr XXVII z dnia 25 sierpnia 2016 roku;
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
10. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

Ad.4.1. zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia 2015 roku;

Skarbnik Miasta i Gminy w Ścinawie Pani Marzena Dawedowska przedstawiła projekt uchwały wraz
z autopoprawką.

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały wraz z autopoprawką.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14  głosami  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie zmian
w budżecie Miasta i  Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia 2015 roku wraz z autopoprawką. 

Ad.4.2. emisji obligacji;

Skarbnik Miasta i Gminy w Ścinawie Pani Marzena Dawedowska przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie  emisji
obligacji.

Ad.4.3.  zmian  w  uchwale  Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  Nr  LI/270/09  z  dnia  22  kwietnia  2009  r.



w sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego  wysokość  stawek  i  szczegółowe warunki  przyznania
dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy; szczegółowe warunki
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponad wymiarowe i godziny doraźnych zastępstw;
wysokość  i  warunki  wypłacania  nagród;  a  także  wysokość  nauczycielskiego  dodatku
mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania;

Kierownik  Referatu  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  Pani  Grażyna  Matkowska–Rudomino
przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
zmian w uchwale Rady Miejskiej w Ścinawie Nr LI/270/09 z dnia 22 kwietnia 2009 r.
w sprawie  ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki
przyznania dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy;
szczegółowe  warunki  obliczania  i  wypłacania  wynagrodzenia  za  godziny  ponad
wymiarowe  i  godziny  doraźnych  zastępstw;  wysokość  i  warunki  wypłacania  nagród;
a także wysokość nauczycielskiego dodatku  mieszkaniowego oraz  szczegółowe zasady
jego przyznawania i wypłacania.

Ad. 4.4.  odrzucenia w części stanowiska reprezentatywnych Związków Zawodowych dotyczącego
zaopiniowania projektu uchwały Rady Gminy w Ścinawie dotyczącej zasad udzielania i rozmiaru
zniżek  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycielom,  którym powierzono
stanowiska  kierownicze,  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dydaktycznych,
wychowawczych i opiekuńczych prowadzonych bezpośrednio z uczniami albo na ich rzecz przez
nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela oraz pedagogów, psychologów
i logopedów;

Kierownik  Referatu  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  Pani  Grażyna  Matkowska–Rudomino
przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie odrzucenia
w  części  stanowiska  reprezentatywnych  Związków  Zawodowych  dotyczącego
zaopiniowania projektu uchwały Rady Gminy w Ścinawie dotyczącej zasad udzielania
i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom,
którym powierzono stanowiska kierownicze, tygodniowego obowiązkowego wymiaru
godzin  zajęć  dydaktycznych,  wychowawczych  i  opiekuńczych  prowadzonych
bezpośrednio z uczniami albo na ich rzecz przez nauczycieli niewymienionych w art. 42
ust. 3 ustawy Karty Nauczyciela oraz pedagogów, psychologów i logopedów.

Ad.  4.5.  zasad udzielania  i  rozmiaru  zniżek  tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin  zajęć
nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze, tygodniowego obowiązkowego wymiaru
godzin  zajęć  dydaktycznych,  wychowawczych  i  opiekuńczych  prowadzonych  bezpośrednio
z uczniami, albo na ich rzecz przez nauczycieli niewymienionych w art. 42, ust. 3 ustawy Karta



Nauczyciela oraz pedagogów, psychologów, logopedów i doradców zawodowych;

Kierownik  Referatu  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  Pani  Grażyna  Matkowska–Rudomino
przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zasad
udzielania  i  rozmiaru  zniżek  tygodniowego  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru
godzin  zajęć  nauczycielom,  którym  powierzono  stanowiska  kierownicze,
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych
i  opiekuńczych  prowadzonych  bezpośrednio  z  uczniami,  albo  na  ich  rzecz  przez
nauczycieli  niewymienionych  w  art.  42,  ust.  3  ustawy  Karta  Nauczyciela  oraz
pedagogów, psychologów, logopedów i doradców zawodowych.

Ad. 4.6. ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych do utrzymania dróg powiatowych na
terenie gminy Ścinawa dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ścinawie w roku 2016;                       

Dyrektor  Departamentu  Rozwoju  Pan  Dariusz  Stasiak  przedstawił  projekt  uchwały  wraz
z autopoprawką.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały wraz z autopoprawką.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie  ustalenia
stawek  jednostkowych  dotacji  przedmiotowych  do  utrzymania  dróg  powiatowych  na
terenie gminy Ścinawa dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ścinawie w roku 2016 wraz
z autopoprawką.

Ad. 4.7. wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości;

Młodszy Referent ds. gospodarki gruntami Pan Maciej Marek przedstawił projekt uchwały.

Komisja Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia
zgody na wydzierżawienie nieruchomości.

Ad. 4.8. przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Ścinawa na lata 2015-2025;



Dyrektor  Departamentu  Rozwoju  Pan  Dariusz  Stasiak  przedstawił  projekt  uchwały  wraz
z autopoprawką.

Komisja Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie  przyjęcia
Lokalnego  Programu  Rewitalizacji  Gminy  Ścinawa  na  lata  2015-2025  wraz
z autopoprawką.

Ad. 4.9. zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Krzyżowa;

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały.

Komisja Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do projektu uchwały. 

P. Kowalski:
Panie  Przewodniczący  w  paragrafie  trzecim w każdym projekcie  Odnowy wkradł  się  błąd  w dacie
ponieważ jest napisane, że wchodzi z datą 29 września, a powinno być 30 września.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Marek Szopa:
Tak, tak  jest już poprawione i mamy 30 wrzesień.

Dyskusję zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Krzyżowa.

Ad. 4.10. zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Turów;

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały.

Komisja Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Turów.

Ad. 4.11. zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Dłużyce;

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały.

Komisja Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy



projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Dłużyce.

Ad. 5.  Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:

1) Nr XXVI z dnia z dnia 28 lipca 2016 roku;
2) Nr XXVII z dnia 25 sierpnia 2016 roku;

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do protokołu. Brak uwag. Dyskusję zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) przyjęła protokół Nr XXVI z dnia 28
lipca 2016 r.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) przyjęła protokół Nr XXVII z dnia 25
sierpnia 2016 r.

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

H. Kozak:
W Ścinawie zamontowane zostały znaki z nazwami ulic, ale na osiedlu domków jednorodzinnych koło
przejazdu kolejowego nie ma takich znaków chciałbym zauważyć, że jest to jedno z pierwszych osiedli,
a na nowo powstającym osiedlu za słoneczną takie znaki już są. Chciałbym wiedzieć czy będą takie
znaki na osiedlu koło przejazdu kolejowego.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Coraz częściej korzystamy ze sklepów internetowych i firmy przewozowe realizujące zamówienia nie
mogą  trafić  na  wyznaczone  ulice  ponieważ  były  one  nieoznakowane.  Była  u  nas  pani,  która
zawnioskowała o to, żeby oznakować to osiedle, nie badaliśmy kompletności tylko reagowaliśmy na
zgłoszony problem. Dzisiaj wiemy też, że jest taka potrzeba i jest to również zasadne żeby na tym
osiedlu uzupełnić oznakowanie. Myślę, że będziemy mogli to zrobić w przyszłym roku, ponieważ w roku
bieżącym pieniądze na oznakowanie pomału się kończą. Będziemy musieli się zorientować, gdzie takie
oznakowanie jeszcze zrobić i w przyszłym roku to uzupełnić.

D. Pawłoszyńska:
Chciałabym się  spytać  Pana  Burmistrza,  ponieważ  Radny  Powiatowy  powiedział,  że  milion  złotych
Powiat zabrał gminie Ścinawa. Jaki milion, chciałabym wiedzieć ponieważ mieszkańcy się pytają.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Ja nic o tym nie wiem, na razie jeżeli chodzi o pieniądze, które dostajemy z powiatu to są dwie dotacje
celowe, jedne związane są z inwestycjami na drogach powiatowych to było pierwsze porozumienie
i  również  na  podstawie uchwał,  które  Państwo podejmowaliście  i  później  podpisanych porozumień
dostajemy co roku około miliona złotych na to żeby realizować inwestycje na drogach powiatowych na
terenie  naszej  gminy  jako  inwestor  zastępczy.  Realizujemy  w  tym  roku  w  miejscowości  Zaborów
i Parszowice to jest jedno. Drugą sprawą związaną z bieżącym utrzymaniem dróg o czym była dzisiaj
mowa w kontekście Rudnej to kolejne pieniądze i jest tam ustalone, że jest to 9 zł za kilometr drogi
powiatowej, tyle dostajemy na utrzymanie ponad 53 km dróg powiatowych na terenie gminy Ścinawa.
Jeżeli chodzi o jakieś cofnięcie tych środków, to ja nic o tym nie wiem. 

D. Pawłoszyńska:



Dlatego się pytam, ponieważ na zebraniu wiejskim radny powiatowy powiedział, że właśnie uchwalili iż
zabierają milion złotych gminie Ścinawa. Więc przekażę, że nic o tym nie wiadomo.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Oczywiście. To są jakieś błędne informacje, które przekazał radny powiatowy.

I. Chrystyna:
Panie Burmistrzu chciałam zapytać kiedy zostanie usunięta usterka w Tymowej przy dwóch wjazdach
do byłego PGERu, ponieważ zgłaszałam to na ostatniej sesji i w dalszym ciągu jest to problem.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Robimy teraz wycenę związaną z uzupełnieniem ubytków w Zaborowie i Parszowicach i również tam
zleciłem kierownikowi Inwestycji żeby ocenił koszty związane z tymi dwoma wjazdami. Być może uda
się  to  zrobić  jeszcze  w  tym roku,  ale  jeżeli  nie  to  na  początku  przyszłego  z  kolejnej  dotacji  na
utrzymanie bieżące.

I. Chrystyna:
Może przy okazji ten brakujący wjazd.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Ten brakujący wjazd też mamy odnotowany będziemy próbować zrealizować w przyszłym roku chyba,
że będzie uzupełnienie to jest szansa na ten rok a jeżeli nie to w przyszłym.

M. Mostowski:
W związku z tym, iż jutro jest otwarcie placu zabaw w Dziewinie mam prośbę, żeby nie było to również
zamknięcie.  Ponieważ  niedługo  wchodzi  firma,  która  będzie  zakładała  odnawialne  źródła  energii
elektrycznej  i  dlatego jest  prośba żeby odgrodzić jakoś ten plac zabaw, żeby był  dostęp do niego
w czasie tych robót. Ponieważ miesiąc czasu będą wykonywać prace i nie byłoby dostępu, a później
przyjdzie zima i dzieci nie będą miały możliwości, aby korzystać z tego placu zabaw.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Te prace nie będą trwały dłużej niż tydzień czasu i dotyczą one części za świetlicą więc nie będzie
problemu żeby wydzielić taki fragment np.: przodem przez parking wchodząc na świetlicę, kierując się
w lewo tam będzie można spokojnie dojść. Mamy informację od wykonawcy, że w przyszłym tygodniu
powinien zrealizować całość.

M. Mostowski:
Mama  jeszcze  pytanie,  ponieważ  pytają  mnie  mieszkańcy,  którzy  mają  przydomowe  oczyszczalnie
ścieków, jak to będzie wyglądało jak ruszy kanalizacja, czy to będzie obowiązkiem, żeby przyłączyć się
do kanalizacji czy nie.

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
Jeżeli przydomowa oczyszczalnia ścieków została wybudowana zgodnie z normami tego rodzaju obiektu
i  została  wybudowana  przed  momentem  wprowadzenia  kanalizacji  do  planu  zagospodarowania
przestrzennego to mają prawo nadal użytkować.

M. Mostowski:
Czyli nie będzie z tym problemu  ?

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
Nie będzie problemu, nie mniej jednak będziemy namawiać do włączenia się do kanalizacji.  Proszę
Państwa przydomowe oczyszczalnie ścieków, ich sprawność przy tych lepszych urządzeniach to jest
maksymalnie 5 lat. One później nie spełniają swojej roli.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Marek Szopa:
Jak to się będzie miało w trakcie ?



Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
W trakcie realizacji ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Na pewno osoby, które korzystają z szamba będą miały obowiązek przyłączenia się.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Marek Szopa:
Ja rozumiem ale no: buduje teraz dom i w projekcie budowy domu mam ekologiczną oczyszczalnie. 

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
My wystąpimy praktycznie rzecz  biorąc do wszystkich o przyłączenie się  do kanalizacji.  Tam gdzie
ujawni się  kwestia  przydomowej  oczyszczalni  ścieków już  zrealizowanej czy takich,  które mają być
dopiero zrealizowane, ale na podstawie już wydanych pozwoleń na budowę to i tak będziemy namawiali
aczkolwiek będzie nam ciężko wyegzekwować. W rzeczywistości ktoś kto ma budować poniesie koszt
kilku tysięcy, więc wydaje się, że przyłączenie się do kanalizacji jest korzystne.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Marek Szopa:
Pamiętam, że kiedyś było tak kto chciał  wybudować oczyszczalnie ekologiczną to musiał  z  Urzędu
Miasta mieć dokument mówiący o tym, że gmina przez najbliższe latanie planuje inwestycji związanej z
kanalizacją.

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
Tak zgadza się, ponieważ generalnie rzecz biorąc plany określały budowę kanalizacji. Jeżeli kanalizacja
miała  być  zrealizowana  w czasie,  który  możemy przewidzieć  to  oczywiście  można było  wstrzymać
wydawanie  pozwoleń  ale  na  pewno  nie  na  10  lat.  Jeżeli  ktoś  chce  się  budować  to  ma  prawo
zainstalować sobie urządzenia spełniające normy.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Marek Szopa:
Ale  to  był  warunek,  jeżeli  gmina  wydała  zaświadczenie,  że  nie  przewiduje  w  najbliższych  latach
inwestycji związanej z kanalizacją to można było tą oczyszczalnie zamontować.

Ad. 7. Wolne wnioski.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Marek Szopa:
Chciałbym prosić o załatanie dużych dziur na ulicy Wołowskiej to jest skręt do mojej dojazdowej drogi
ale nie chodzi o mnie tylko o to, że byłem świadkiem ostatnio jak pani wyjeżdżała z zakrętu w stronę
ORLENU, po prawej stronie są dziury w ostatniej chwili je zauważyła i nie patrząc co się dzieje za nią
ani przed nią odbiła kierownicą w lewo, żeby ominąć te dziury i o mały włos doszłoby do czołowego
zderzenia ponieważ nie zauważyła,  że z przeciwka jadą auta.  Coraz więcej  jest takich przypadków
ponieważ omijają dziury i wjeżdżają na pas przeciwny. Myślę, że dobrze byłoby zrobić to przed zimą. 

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Zlecając naprawę dróg cząstkowych w miejscowości Dąbrowa liczyliśmy, że starczy nam tej substancji
na łatanie dziur, ale jednak nie starczyło. Dyrektor ZGK dostał już polecenie żeby wybrać kolejnego
wykonawcę właśnie na ulicę Wołowską i już w najbliższym czasie Pan Dyrektor wybierze wykonawcę
i zostanie naprawiony ten fragment drogi jeszcze przed zimą.

A. Parzyńska:
Chciałabym również wspomnieć o dziurach na ulicy Lubińskiej, koło zakładu pogrzebowego i nie daleko
TESCO.

Cz. Jastrzębski:
W imieniu mieszkańców z Lasowic, chciałbym podziękować za szybką reakcję na usterkę, która została
szybko usunięta.  Ale jest jeszcze problem ponieważ część chodnika przy drodze wojewódzkiej  jest
wyremontowana  i  ładnie  zrobiona  a  dalej  tam  gdzie  była  kanalizacja  ciągnięta  to  chodnik  jest
zdewastowany. Jeszcze sprawa studzienki, która jest przed sklepem to jest prawdopodobnie drożna



tylko dalej tam gdzie był sklep jest prawdopodobnie jeszcze jedna studzienka i ponoć coś tam było
sypane i kto wie czy właśnie tamta studzienka nie jest zabita i nie ma przepustowości wody.

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
Czyli musimy umówić się z DSDiK w sprawie miejscowości gdzie będzie realizowana kanalizacja.

Cz. Jastrzębski:
Tutaj jest robiona kanalizacja.

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
Tak, Przychowa i Dłużyce, a Lasowice mają kanalizację, ale poruszymy ten temat podczas spotkania
i  zdaje  się,  że  wniosek obejmujący  ścieżkę rowerową na pewno był  przygotowywany i  na  pewno
w części został złożony do budżetu DSDiK.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Mówimy o ścieżce rowerowej, o którą wnioskowali mieszkańcy pomiędzy Ścinawą a Lasowicami.

M. Żogalska:
Chciałabym zgłosić usterką lampy na ulicy Lipowej, która cały czas gaśnie a po chwili się znowu zapala,
może coś trzeba wymienić, proszę o interwencję ponieważ jak zgaśnie to jest bardzo ciemno.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Jesteśmy  umówieni  na  spotkanie  6  października  z  Tauron  Dystrybucja  w  sprawie  oświetlenia
w Zaborowie i Prszowicach, jak również w sprawie umowy, której nada nie mamy. Dostaliśmy sygnał
z DSDiK, że chcą wrócić do rozmów, więc liczymy na porozumienie i oczywiście zgłosimy również ten
problem.

D. Pawłoszyńska:
Panie Burmistrzu, koło świetlicy jest staw agencyjny proszę się zwrócić do agencji, aby o niego zadbali
i wykosili go, ponieważ jest już bardzo zarośnięty.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Dobrze zgłosimy to.

I. Chrystyna:
Panie  Burmistrzu  składam  wniosek  o  oczyszczenie  rowu  w  Tymowej  przy  drodze  powiatowej  na
przeciwko szkoły aż do Pani Śliwińskiej. Proszę również o przyjazd pracownika żeby sprawdził właśnie
przy tej posesji mostek, który tak jakby się załamał i jest wysokie pobocze między drogą a poboczem.

P. Kowalski:
Droga gminna Turów-Dębiec, mieszkańcy proszą o dodatkowy próg zwalniający jest to na byłym PGR
i droga powiatowa 1221 w Dąbrowie Środkowej na zakręcie jest tam dziura 1m na 3m.
Również droga krajowa 36 przystanek w Dąbrowie Dolnej skrzyżowanie, wznowienie pisma w sprawie
przystanku, w Siedlcach można było zrobić zatoczkę w nowym miejscu, a Dąbrowa nadal zostaje.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Być  może  w Siedlcach  było  tak,  że  gmina  dofinansowała.  Tutaj  też  Generalna  Dyrekcja  sugeruje
i  również  Pani  Sołtys  ostatnio  na  spotkaniu  wspomniała,  że  jak  wesprzemy  tą  inwestycję  swoimi
środkami to znajdzie się wyżej na liście projektów do realizacji na kolejne lata. Zrobimy rozeznanie czy
gmina Lubin dofinansowała tą inwestycję.

P. Kowalski:
Jeszcze jeden wniosek w sprawie drogi gminnej nr 144 dojazd do gruntów (działka 49) jest bardzo
zarośnięta także proszę o wykoszenie.
W razie gdyby była potrzebna pomoc to nie ma problemu ja pomogę, użyczę również ciągnik tylko
pomoc pilarza i zezwolenie będzie potrzebne. 



J. Szebeszowicz:
Odnośnie  Grzybowa,  chodzi  nam  o  plac  zabaw,  żeby  postawić  tam  jakąś  wiatę,  ponieważ  w
inicjatywach  sołeckich  są  pieniądze i  chcielibyśmy coś  zrobić  w Grzybowie,  bo  mieszkańcy  się  już
dopominają.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Tak  Panie  Radny,  prowadzimy  rozmowy  z  właścicielem  terenu,  wystosowaliśmy  również  pismo,
ponieważ zbycie przez niego na rzecz gminy jeszcze nie do końca spłaconego kredytu, tam jest umowa
ratalna na wykupienie tej nieruchomości i wymaga zgody banku, więc zwracamy się do niego jeszcze
raz z prośbą i deklarujemy pomoc w kwestii podziału tej nieruchomości. Ponieważ musimy wydzielić
fragment, który nas interesuje i posadowimy tam plac zabaw oraz wiatę rekreacyjną dla mieszkańców,
ale  musi  być  uzyskana zgoda na  odciążenie  hipoteki  na  wydzielonym gruncie  i  dlatego  procedura
wydłuża się. 

J. Szebeszowicz:
W tym roku będzie możliwość załatwienia tej sprawy tak, żeby wykorzystać inicjatywy sołeckie ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Nasza wola jest. Deklarujemy pomoc również w rozmowach z bankiem uzasadniając potrzebę, którą
zgłaszają  mieszkańcy.  Najpierw trzeba wydzielić,  później  wycenić  i  dopiero  zabezpieczyć  środki  na
wykup i po uzyskaniu zgody banku na sprzedaż przez Pana Franciszka gminie fragmentu tego terenu
zrealizować zakup tego gruntu.  Dopiero później  będziemy realizować inicjatywy sołeckie.  Chwilę  to
jeszcze potrwa.

J. Szebeszowicz:
A w sprawie tego stawu agencji rolnej, będzie coś tam robione.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
My wysłaliśmy pismo, rozmawiałem również z vice prezesem legnickiego oddziału i okazało się, że jest
to  w kompetencji  wydziału  we Wrocławiu.  Dostaliśmy  informację,  że  według kompetencji  wniosek
został  przekazany do Wrocławia.  Wnioskowaliśmy o to żeby zrealizowali  kompleksowe oczyszczenie
tego stawu i w przyszłym roku zaplanowali sobie środki budżetowe na to. Czekamy na odpowiedź, jeżeli
nie to osobiście pojedziemy tam. 

E. Sitarski:
1)  Panie Burmistrzu przy łataniu  dziur  na drogach została pominięta  droga powiatowa na odcinku
z Wielowsi przez Gromadzyń do Prochowic.
2) W sprawie zakrzaczeń  w Sitnie między posesjami 7 i 8 jest droga gminna i jest tam 70 czy 80 arów
terenu agencyjnego i cały ten teren jest zarośnięty. Proszę o interwencję.

M. Żogalska:
Chciałabym spytać jeszcze raz o bilety na darmową komunikację, ponieważ nadal nie wiadomo o co
chodzi. Dzieci z Lubina dostają bilety, a ze Ścinawy nie. Jak to będzie rozwiązane ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
W  gminie  wiejskiej  Lubin  w  związku  z  wprowadzeniem  przez  powiat  uchwały  narzuca  na  dzieci
obowiązek  posiadania  takiej  jakby  karty  przewozu,  którą  wydaje  PKS.  Przyjęli  program  wsparcia
z wyrównywaniem szans edukacyjnych po to żeby gmina Lubin i  miasto Lubin mogły dla dzieci ze
swoich miejscowości kupić na rzecz tych dzieci karty od PKS. Jest to zrobione po to żeby PKS mógł
uzyskać częściowy zwrot od Marszałka. Rada Powiatu podejmując uchwałę w tej sprawie postawiła
trochę gminę Ścinawa pod ścianą, ponieważ już od 1 października wszyscy uczniowie z terenu naszej
gminy bez względu na to czy się uczą w Lubinie powinni posiadać bilety na żółte autobusy.
Spotkaliśmy się z Prezydentem Lubina i Starostą w kwestii oszacowania kosztów wprowadzenia przez
nas takiego programu wsparcia dla naszych dzieci, policzyliśmy ile dzieci mogłoby być ujętych i biorąc
pod  uwagę  cenę  biletu,  która  została  uchwalona  to  potrzebowalibyśmy około  dwóch  milionów na
kupienie biletów. Osoby dorosłe mogą jeździć, a dzieci nie. Pojawia się szansa, ponieważ chce nas
wesprzeć miasto i powiat, gdyż to oni postawili nas w takiej sytuacji.



Od 1 października dzieci chcące poruszać się żółtymi autobusami muszą posiadać bilet bądź kartę.

M. Żogalska:
A bilet miesięczny to jaki kosz ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Chyba 75 zł. Proszę Państwa wiecie, że nie stać nas na to, żeby wprowadzić taki program, ale szukamy
wsparcia i finansowania z innych źródeł.

M. Ratajczak:
To gmina Lubin dostanie refundacje ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Nie, gmina Lubin w swoim budżecie znalazła pieniądze, żeby kupować dla uczniów ze swojego terenu
bilety od PKS i miasto Lubin również wygospodarowało w swoim budżecie cztery miliony złotych, żeby
kupić dla uczniów z miasta takie bilety, a my dwóch milionów złotych nie mamy. Nasza komunikacja
związana z dowożeniem dzieci do szkół na terenie gminy Ścinawa z której mają możliwość korzystania
osoby dorosłe to kosztuje nas w przeciągu dwóch lat chyba 300 czy około 400 tys. zł i tak naprawdę
jak byśmy znaleźli  dwa miliony złotych na kupowanie biletów dla naszych dzieci,  to tak naprawdę
moglibyśmy sami zorganizować sobie taką komunikację i TO znacznie lepiej. 
Władze powiatu szukają środków żeby przekazać dotację celową na rzecz gminy Ścinawa, z której my
będziemy mogli  kupić dzieciom bilety.  Na dzień dzisiejszy tych pieniędzy jeszcze nie mamy i  okres
października jest okresem takim, że uczeń jadący do szkoły w Lubinie żółtym autobusem może być
skontrolowany i nie mając biletu może dostać mandat.

M. Żogalska:
Mam w związku z  tym prośbę,  bo  jeżeli  zaistniała  taka  sytuacja to  proszę,  żeby zostało  to jakoś
nagłośnione np.: na stronie ścinawskiej.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Drodzy Państwo w Wiadomościach Lubińskich jest informacja na ten temat.

M. Żogalska wyszła 12:15

A. Wojtowicz:
Chciałabym zapytać co z dziurami na ulicy Wiosennej, ponieważ jest już taka sytuacja, że nie można
przejechać.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Tak, wiem ponieważ jechałem ostatnio tą drogą. Wystosowaliśmy do tych wszystkich mieszkańców,
którzy przyłączali się i zrobili szkody w drodze. Wszyscy nam odpowiedzieli solidarnie, iż z uwagi na to,
że przez dwa lata nie było żadnych zgłoszeń i rękojmia za złe wykonanie drogi minęła więc według nich
zostało wykonane właściwie i  teraz nie poczuwają się  do tego żeby to naprawić.  Zabezpieczyliśmy
pieniądze na przyszły rok żeby to zrealizować z gminnych pieniędzy.

Ad.8. Zapytania sołtysów.

Brak.

Ad.9.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.

Brak uwag.

Ad.10. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.

Brak uwag.



Ad.11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Brak.

Ad.   12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Marek Szopa:
Panie Burmistrzu chciałbym podziękować za umożliwienie uczestnictwa Radzie Miejskiej  w Ścinawie
w szkoleniu w ubiegłą sobotę i niedzielę, jesteśmy pod wrażeniem tego co zobaczyliśmy.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
To  była  wizyta  studyjna  pokazująca  dobre  praktyki  realizowane  w  innych  rejonach  województwa
Dolnośląskiego, ale zrobiliśmy to też po to żeby Państwu pokazać jak można wykorzystywać potencjał
ludzki i też jak kreować pewne rzeczy żeby były korzyści.
Cieszę się, że Państwo mogliście to zobaczyć. 
W tym tygodniu podpisaliśmy duży kontrakt na dotację w kwocie 35 milionów złotych w Narodowym
Funduszu Ochrony Środowiska.
Za  chwilę  przystępujemy  do  kwestii  związanych  z  opracowaniem  dokumentacji  do  przetargu  na
inwestycję rzędu 55 milionów złotych i zaraz kolejna dotacja.
Myślę, że jesteśmy dobrze oceniani przez sąsiednie samorządy, pokazując przykład aktywnego działania
związanego z pozyskiwaniem funduszy unijnych.
Państwu chciałem bardzo podziękować, bo często jest tak, że uchwały są podejmowane w ostatniej
chwili, więc to także Państwa zasługa i zrozumienie.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Marek Szopa:
Mam jeszcze  kilka  zaproszeń,  jedno na  otwarcie  biura  senatorskiego  Pani  Doroty  Czudowskiej  dla
Przewodniczącego i  Radnych Rady Miejskiej  w Ścinawie,  które odbędzie się 3 października 2016 r.
o godzinie 14:00.

Gmina Złotoryja zwraca się z prośbą o udzielenie wsparcia finansowego, które będzie przeznaczone na
likwidację skutków pożaru budynku wielorodzinnego w Nowej Ziemi.

Zaproszenie od Marszałka Województwa Dolnośląskiego na Drugi Dolnośląski Kongres Samorządowy:
edukacja, gospodarka, przyszłość, który odbędzie się 12.10.2016 r. we Wrocławiu przy Hali Stulecia.

Prośba o wsparcie uroczystości w Prszowicach, która odbędzie się 23.10.2016 r.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie o godz. 12:30
zamknął obrady XXVIII sesji Rady Miejskiej w Ścinawie w VII kadencji 2014-2018. Na tym protokół
zakończono.  

                                                                                          Obradom przewodniczył:
Protokołowała: Klaudia Stachów
                                                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej

                                                                                                            w Ścinawie   
              

                                                                                                                 Marek Szopa             

          


